

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី 26 ខែមករា ឆ្នាំ 2021

ទំនាក់ទំនង ៖ មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួម នៃសាលាក្រុងកុងតោញ, 562.570.NEWS, jic@longbeach.gov

សម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយ ភ្លាមៗ

សាលាក្រុងឡងប៊ិច បានចេញនូវបច្ចុប្បន្នភាពនៃបទបញ្ជានៅ ផ្ទះមានសុវត្ថិភាពជាង

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋ CA - នាយកដ្ឋានសុខាភិបាល និងសេវាកម្មមនុស្សឡងប៊ិច បានចេញនូវបច្ចុប្បន្នភាពនៃ បទបញ្ជាសុខភាព ដែលមានប្រសិទ្ធិភាពចាប់ពីថ្ងៃនេះដែលអនុញ្ញាតឱ្យបើកឧស្សាហកម្ម និងសេវាកម្មមួយចំនួនបន្តទៀត ស្របតាមបទបញ្ជាអភិបាលរដ្ឋ California លោក Gavin Newsom បានលើកចោលបទបញ្ជាការស្នាក់នៅក្នុងផ្ទះតាមតំបន់។

លោកអភិបាលក្រុង Robert Garcia បានមានប្រសាសន៍ថា «យើងទទួលបានការលើកទឹកចិត្តតាមរយៈទិន្នន័យសុខភាព និងការធ្លាក់ចុះនៃអ្នកជំងឺដែលត្រូវស្នាក់នៅមន្ទីរពេទ្យ ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវរក្សាការប្រុងប្រយ័ត្ន និងចាំថា COVID-19 នៅតែធ្ងន់ធ្ងរមិនគួរឱ្យជឿ។» «ខ្ញុំសូមទទួលបានឱ្យអ្នករាល់គ្នាមានសុវត្ថិភាពតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន នៅពេលដែលយើងចេញទៅកាន់ដល់អាជីវកម្មរបស់យើងដែលបានបើកដំណើរការសារឡើងវិញ។»

បទបញ្ជាការស្នាក់នៅក្នុងផ្ទះតាមតំបន់ ត្រូវបានលើកចោលពីព្រោះវាត្រូវបានគេប៉ាន់ស្មានថារដ្ឋ California ខាងត្បូងនឹងមានសមត្ថភាពទទួលអ្នកជំងឺ ICU នៅមន្ទីរពេទ្យច្រើនជាង 15 ភាគរយក្នុងរយៈពេលបួនសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ។ នេះអនុញ្ញាតឱ្យខោនធីនានាវិលត្រឡប់ទៅប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធកម្រិតថ្នាក់តាមពណ៌ដែលអនុញ្ញាតឱ្យបើកដំណើរការឡើងវិញដោយផ្អែកលើចំនួនករណីក្នុងប្រជាជន 100,000 នាក់ និងអត្រាវិជ្ជមាននៅក្នុងចំណោមអ្នកដែលបានធ្វើតេស្ត COVID-19 ជាថ្មីម្តងទៀតក្រុង ឡងប៊ិច ត្រូវបានស្របជាមួយនឹងកម្រិតថ្នាក់ពណ៌ស្វាយនៃប្លង់មេរបស់រដ្ឋសម្រាប់សេដ្ឋកិច្ចដែលមានសុវត្ថិភាពជាងមុន ឬកម្រិតថ្នាក់ដែលវិភាគបំផុត ដែលត្រូវមានវិភាគជាក់លាក់ ដើម្បីជួយទប់ស្កាត់កម្រិតនៃការចម្លងនៃ COVID-19 បន្ថែម។

ឧទាហរណ៍នៃវិស័យផ្សេងៗ ដែលនឹងត្រូវអនុញ្ញាតអោយស្ថិតនៅក្រោមកម្រិតថ្នាក់ពណ៌ស្វាយនៅឡងប៊ិច ដោយមានការកែសម្រួល រួមមានភ្នាក់ងារកាយ និងទាមទារឱ្យមានរបាំងការពារមុខ, រួមមាន៖

- ការបរិភោគអាហារក្រៅផ្ទះ, ត្រូវមានការដាក់កំហិតជាច្រើនដើម្បីជៀសវាងកុំអោយមានមនុស្សកុះករ, បង្កើតឱ្យមានភ្នាក់ងារសមស្រប និងតម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់។ លក្ខខណ្ឌសម្រាប់ការបរិភោគអាហារក្នុងហាង នឹងរួមបញ្ចូលការដាក់តុ ឃ្លាតចម្ងាយប្រាំបីហ្វីតពីគ្នាដើម្បីរក្សាគម្លាតដាច់ពីគ្នា 6 ហ្វីតរវាងតុជានិច្ច។ តម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់រាល់ពេល លើកលែងតែពេលអង្គុយបរិភោគ ឬផឹកនៅតុនិងលើកទឹកចិត្តយ៉ាងខ្លាំងដល់ការ

បរិភោគតែជាមួយសមាជិកនៃគ្រួសារតែមួយ ដើម្បីកាត់បន្ថយការរីករាលដាលនៃ COVID-19។

- សេវាកម្មថែទាំផ្ទាល់ខ្លួនក្នុងអគារ រួមមានហាងអ៊ីតសក់ និងហាងកាត់សក់។ ហាងធ្វើក្រចក និងហាងប្តូរពណ៌ស្បែក; អ្នកឯកទេសខាងសម្រស់, សេវាកម្មថែទាំស្បែក និងគ្រឿងសំអាង។ កែសម្រួលដោយប្រើបច្ចេកវិទ្យា; អ្នកជំនាញខាងសិល្បៈរាងកាយ, ហាងចាក់សាក់, សាក់ចិញ្ចឹម និងការកែសម្រួលអចិន្ត្រៃយ៍; ហាងបោះក្រវិល; និងការព្យាបាលដោយម៉ាស្សា។ ដែនកំណត់សមត្ថភាពផ្ទុកចំនួនមនុស្ស គឺផ្អែកលើសមត្ថភាពក្នុងការរក្សាចម្ងាយប្រាំមួយហ្វីតរវាងអតិថិជន។
- សណ្ឋាគារ, ម៉ូតែល, ផ្ទះសំណាក់, បន្ទប់ជួលរួមគ្នា និងកន្លែងស្រដៀងគ្នាផ្សេងទៀតសម្រាប់ការធ្វើដំណើរគ្រប់ប្រភេទ រួមទាំងទេសចរណ៍ និងការធ្វើដំណើរផ្ទាល់ខ្លួន។
- សេវាកម្មមានកំណត់ ដែលកំណត់ដោយរដ្ឋ។
- ប្រតិបត្តិការនៅទីធ្លាខាងក្រៅអគារនៃសារមន្ទីរ សួនសត្វ និងអាងចិញ្ចឹមត្រី។
- ការប្រមូលផ្តុំត្រូវបានកំណត់មិនឲ្យមានមនុស្សមិនលើសពី 15 នាក់ មកពីគ្រួសារមិនលើសពីបី ដោយមានតែការប្រមូលផ្តុំ ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យនៅតែខាងក្រៅប៉ុណ្ណោះ។
- គ្រឹះស្ថានលក់គ្រឿងទេសដាច់តែឯង ត្រូវបានកំណត់ត្រឹម 50% នៃសមត្ថភាពអតិបរមា។
- កីឡាកំសាន្តសម្រាប់យុវវ័យ និងមនុស្សពេញវ័យ ត្រូវយោងទៅតាមគោលការណ៍ណែនាំរបស់រដ្ឋ។
- អាជីវកម្មលក់រាយត្រូវបានកំណត់ត្រឹម 25% នៃសមត្ថភាពអតិបរមា។

កន្លែងគោរពបូជា អាចបន្តដំណើរការនៅទីធ្លាខាងក្រៅ។ កន្លែងហាត់ប្រាណ អាចបន្តប្រតិបត្តិការនៅទីធ្លាខាងក្រៅបាន ហើយការលក់រាយខាងក្នុងអគារ នឹងបន្តអាស្រ័យលើដែនកំណត់សមត្ថភាពផ្ទុកចំនួនមនុស្ស។ បំរាមគោចរចាប់ពីម៉ោង 10 យប់ ដល់ម៉ោង 5 ព្រឹក ដែលបានចូលជាធរមាននៅថ្ងៃទី 21 ខែវិច្ឆិកា ត្រូវបានលុបចោលវិញ។ ព័ត៌មានលម្អិតពេញលេញជាមួយនឹងលក្ខខណ្ឌជាក់លាក់សម្រាប់វិស័យអាជីវកម្មនីមួយៗ នឹងស្ថិតនៅក្នុងបទបញ្ជាសុខភាពដែលត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព ហើយចាំបាច់ត្រូវឆ្លងការពិគ្រោះយោបល់ មុនពេលប្រតិបត្តិការនៃវិស័យខាងលើអាចដំណើរការឡើងវិញ។

អត្រាការសម្រាកព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យក្នុងស្រុកនៅតែបន្តជាត្រីព្រួយបារម្ភ។ ប៉ុន្តែ, ក្នុងរយៈពេលពីរសប្តាហ៍កន្លងមក ការសម្រាកព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យនៅតំបន់ឡងប៊ិច បានធ្លាក់ចុះពី 578 ដល់ 433 នាក់ ហើយចំនួនអង្គភាពថែទាំបន្ទាន់ (ICU) ដែលមិនអាចកែសម្រួល បានកើនឡើងពី 9% ទៅ 11% នៃគ្រែ ICU ដែលមាន នាពេលថ្មីៗនេះ។ ខណៈពេលដែលការថយចុះនៃករណីថ្មី, ការកាត់បន្ថយការសម្រាកព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យ និងការបង្កើនសមត្ថភាព ICU យឺតៗ អនុញ្ញាតឱ្យមានការបើកដំណើរឡើងវិញនូវផ្នែកមួយចំនួនដែលមានកំណត់ វាជាការសំខាន់ក្នុងការចងចាំថាឡងប៊ិច នៅតែបន្តរកឃើញករណីថ្មីរាប់រយករណីក្នុងមួយថ្ងៃ និងការស្លាប់រាប់សិបនាក់ក្នុងមួយសប្តាហ៍។

ចំនួនករណី COVID-19 ដែលត្រូវបានរាយការណ៍នៅក្នុងទីក្រុងឡងប៊ិច ឥឡូវនេះមានចំនួន 46,833 ដែលកើនឡើងចំនួន 356 ករណីចាប់តាំងពីថ្ងៃច័ន្ទ។ ចំនួនករណីជាមធ្យមប្រចាំថ្ងៃរបស់

យើងបានឈានដល់ចំនួនច្រើនបំផុតនៅថ្ងៃទី 9 ខែមករា ដោយមាន 747 ករណីក្នុងមួយថ្ងៃ។ ចាប់តាំងពីពេលនោះមកចំនួនករណីបានធ្លាក់ចុះមកត្រឹម 320 ជាមធ្យម ក្នុងមួយថ្ងៃ។

បទបញ្ជាសុខភាពដែលត្រូវបានធ្វើឱ្យទាន់សម័យត្រូវបានដាក់ដោយមន្ត្រីសុខាភិបាលទីក្រុងក៏ វេជ្ជបណ្ឌិតអាណិតសាវីស និងអនុលោមតាមអំណាចបន្ទាន់ដែលផ្តល់ទៅឱ្យអ្នកគ្រប់គ្រងក្រុង តាមរយៈការប្រកាសអាសន្នក្នុងតំបន់។ មានប្រសិទ្ធភាពចាប់ពីម៉ោង 12:01 នាទីព្រឹក ថ្ងៃអង្គារ ទី 26 ខែមករា រហូតដល់វាត្រូវបានពន្យារពេលដកហូត ឬកែប្រែជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដោយមន្ត្រី សុខាភិបាល។

សម្រាប់ព័ត៌មានចុងក្រោយបំផុត អំពី COVID-19 ដែលមានសេចក្តីលំអិត អំពីសកម្មភាពទាំង អស់ របស់សាលាក្រុងឡងប៊ិច ក្នុងការរក្សាសុវត្ថិភាព របស់ប្រជាពលរដ្ឋរបស់យើង សូមចូលទៅ long-beach.gov/COVID19 ហើយតាម @LongBeachCity នៅលើ Facebook, Twitter និង Instagram ។

###